
Protokół nr 46/2021 

 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Nakle 

nad Notecią odbytego w dniu 26.04.2021 r. w Nakle nad Notecią pod przewodnictwem Dariusza 

Domka. 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1600 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

 

1. Dariusz Domek 

2. Szymon Karolczak 

3. Daniel Kończak 

 

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

----------------------------------------------------------- 

 

Członkowie Komisji nieobecni nieusprawiedliwieni: 

--------------------------------------------------------------- 

 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział (imię, nazwisko, stanowisko): 

1. Pan Piotr Kalamon - Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią; 

2. Pan Tomasz Angielczyk - Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią; 

3. Pani Andżelika Szachta - Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

UMiG 

4. Pan Waldemar Nowak - Kierownik Zespołu ds. Infrastruktury Drogowej UMiG 

5. Pani Ewa Tadrowska - Dyrektor MGOPS w Nakle nad Notecią; 

6. Pani Anna Biniakowska - Dyrektor ZOOR w Nakle nad Notecią;  

7. Pani Anna Nowak - Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

UMiG 

8. Pan Rafał Leppert - Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej UMiG 

9. Pan Paweł Malagowski - Główny Specjalista ds. Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

UMiG 

10. Antoni Żygowski – Przewodniczący Komisji Skarg i Wniosków RM w Nakle nad Notecią 

 



Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej 

Dariusz Domek oraz stwierdził quorum. W posiedzeniu Komisji brali udział wszyscy jej członkowie. 

 

Omawiane zagadnienia: 

I. Pan Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniającej budżet Gminy Nakło nad 

Notecią. 

 

II. Pan Waldemar Nowak przedstawił założenia projektu zmiany organizacji ruchu samochodowego 

w Nakle nad Notecią. Pan Burmistrz Piotr Kalamon zaznaczył, że dokonano wyboru wariantu 

zgodnie z którym kierowcy samochodów osobowych jadący z ul. Poznańskiej będą mieli 

możliwość kontynuowania jazdy do skrętu w ul. Długą, zaś kierowcy autobusów będą mogli 

kontynuować jazdę wyłącznie do Ronda Poznańskiego. 

 

III. Pani Andżelika Szachta omówiła aspekty Rządowego Projektu Mieszkanie Plus. 

 

IV. Pani Ewa Tadrowska przedstawiła sprawozdanie z działalności MGOPS za 2020 r. 

 

V. Pani Anna Biniakowska - Dyrektor ZOOR dokonała omówienia materiału sesyjnego.  

 

VI. Pani Anna Nowak przedstawiła zasady regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

 

VII. Pan Rafał Leppert przedstawił projekty uchwał w sprawie miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego oraz wnioski o zmianę mpzp. 

 

VIII. Pan Paweł Malagowski przedstawił założenia planu zrównoważonej mobilności miejskiej. 

 

IX. Pan Antoni Żygowski Przewodniczący Komisji Skarg i Wniosków. 

Pierwszy wniosek został przez Komisję odrzucony. W zakresie drugiego wniosku członkowie 

Komisji zaakceptowali propozycję dot. realizacji oświetlenia części Rynku natomiast odrzucili 

propozycję dotyczącą zastosowania sygnalizacji świetlnej, która zdaniem członków komisji 

utrudni ruch samochodowy oraz zwiększy zadymienie spalinami samochodowymi. 

 

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

1. W zakresie tematyki dot. zmiany organizacji ruchu członkowie Komisji zasugerowali 

potrzebę przeprowadzenia badań ruchu samochodowego przez firmę specjalistyczną oraz 



zawnioskowali o kompleksowe zaprezentowanie proponowanej organizacji ruchu wraz z 

propozycjami przystanków. 

2. W sprawie wniosku dot. budowy sklepu DINO w miejscowości Paterek, dwóch członków 

Komisji głosowało za przyjęciem wniosku (Pan Dariusz Domek i Pan Daniel Kończak) zaś 

Pan Szymon Karolczak głosował za odrzuceniem wniosku. 

3. W sprawie wniosku Pana Arkadiusza Olejniczaka o dokonanie zmiany obowiązującego 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  XXXXIX/361/2005 z dnia 29.12.2005 

r. (projekt „Polana Notecka” dot. budowy osiedla domów jednorodzinnych) członkowie 

Komisji głosowali za przyjęciem wniosku; 

4. W sprawie wniosku Pana Mirosława Dymel o dokonanie zmiany obowiązującego 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  XXXXIX/361/2005 z dnia 29.12.2005 

r. członkowie Komisji głosowali za odrzuceniem wniosku. 

5. W sprawie wniosku Pana Dariusza Przygody o dokonanie zmiany obowiązującego 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  XXXXIX/361/2005 z dnia 29.12.2005 

r. członkowie Komisji głosowali za odrzuceniem wniosku. 

6. Członkowie Komisji wystąpili z wnioskiem dot. zorganizowania spotkania z Panem 

Burmistrzem Krzysztofem Błońskim w celu zapoznania się z rozwiązaniami przyjętymi w 

koncepcjach zagospodarowania złożonych wraz z wnioskiem o uzyskanie wsparcia w ramach 

Funduszy Norweskich. 

 

 

Przyjęte sprawozdania z realizacji wniosków Komisji: 

 

Opinie wydane przez komisje: 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Nakło nad Notecią, dnia 26.04.2021 r. 

Przewodniczący Komisji: 

        Dariusz Domek 

 

Protokołował: Daniel Kończak. 

 

 


